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Co byl váš první event, který jste zorganizoval? 
Bylo to v deváté třídě Základní školy na konci škol-
ního roku. Měli jsme vymyslet program na dvoře, 
kam byli pozváni naši rodiče, prarodiče, rodinní pří-
slušníci a kamarádi, abychom společně vše oslavili. 
Třídní učitelka si pořád nevěděla rady, jak to udělat 
s občerstvením, a proto jsme se toho s nejlepším ka-
marádem Honzou hned chytli a řekli si, že to zařídí-
me. V den akce jsme pak na dvoře postavili menší 
stánek a začali prodávat. 

A povedlo se?
Prodalo se úplně všechno a byli jsme v balíku. Jeli-
kož to byla naše poslední školní akce, dohodli jsme 
se s kamarádem, že peníze odneseme paní třídní 
učitelce, která je vložila do třídního fondu. 

Hodně lidí začne s podnikáním  
až během studia vysoké školy…
No vidíte a já podnikám prakticky od základky  
I proto jsem toho hodně věděl už dřív. Co se týče 
přímo studia na vysoké škole, tak spíše jsem si více 
utříbil myšlení a v rámci volitelných předmětů 
jsem se vždy snažil vybírat podle toho, co mě baví. 
Kdybych měl vybrat katedru, která mě asi nejvíce 
oborově zajímá, bude to právě marketing a v druhé 
řadě hned podnikání.

Jak jste se propracoval  
až k založení vlastní firmy? 
V podstatě na eventu. Sestřenka mě v mých 16 le-
tech vzala poprvé do klubu. Zajímalo mě, jak to tam 
vypadá. Úplnou náhodou jsem se na této akci sezná-
mil s pořadatelem akce, a tak to vlastně celé začalo. 
Vyzkoušel jsem si postupně všechny různé pozice 
až na samotného event managera. Poté jsem přešel 
do druhé agentury, kde jsem vydržel přibližně rok 
a půl a po velice nepříjemných zkušenostech ze 
strany agentury na své zákazníky jsem se rozhodl, 
že bude lepší si to vše dělat po svém. Nikdy nebylo 
nic dodrženo, jen sliby a pak jsem to kolikrát odná-
šel i já sám. 

A řekl jste si, že chcete dělat věci lépe. 
Přesně tak. Proto i NEWAY – new way. Tedy nová 
cesta. Firma se hlásí k firemní filozofii, kde na prv-
ním místě je budování značky NEWAY jako symbo-
lu kvality, serióznosti, kdy vše směřuje ke spokoje-
nosti zákazníka.

Můžete být konkrétní? 
Nebráníme se novým výzvám. Pokud si daná škola 
bude přát objednat na akci skákací hrad, rádi jim 
vyjdeme vstříc. Vždy garantujeme bezproblémový 
průběh večera, zajištění veškeré administrace, práv-
ní náležitosti a především převezmeme veškerá rizi-
ka zcela na nás. Tedy naši klienti už si přijdou jen 
za zábavou a v den akce se již nemusí o nic starat. 
Dokonce máme sjednaného na každé akci zdravot-
níka, který je zároveň členem ochranky.

Vašimi klienty jsou tedy školy? 
Aktuálně jsou to studenti středních škol, od prvního 
do čtvrtého ročníku. Jsme na trhu více jak 5 let. Za 
tu dobu jsme udělali přes 300 studentských večírků. 
První sezónu jsme udělali okolo 20 večírků a násle-

dující sezóny byly už jen lepší a lepší. Ovšem teď už 
se chceme směřovat i trochu jinam. 

Když se vrátím k začátkům,  
jak jste se do škol dostali? 
Na začátku jsme se museli snažit brandovat školu 
od školy, což nám zabralo hodně času a bylo to i po-
měrně nákladné. Nyní fungujeme na formě WOM 
a také skrze klubová zařízení, která nás přednostně 
doporučují. Fungujeme ale samozřejmě i online – 
email, webový formulář, chat, instagram, facebook, 
youtube.

Co je tedy podle vás cesta?
Nepomlouvat. Držet kvalitu našich služeb. Mít pou-
ze a jen své vlastní dodavatele. Nebránit se novým 
výzvám. Komunikovat na všech frontách. Ale pře-
devším, co slíbíme, to dodržíme. My si zkrátka je-
deme po svém, vždy držíme slovo a zatím vše šlape 
tak, jak má.

Kam?
Chceme rozšířit pole působnosti. Jedna z dalších 
nových cest bude event marketing B2B. Co se týče 
studentské části, ta rozhodně nezanikne, ale na-
opak ji posuneme o jeden, možná o dva levely výše 
a budeme si zákazníky vybírat. Celá nová koncepce 
bude představena již v tomto roce na podzim.
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NEWAY - vždy držíme slovo
Chtěl být popelářem, hasičem, později pilotem. Nedělá nic z toho a v pod-
statě všechno. Sklízí úspěchy, hasí prekérní situace, pilotuje tým lidí. Lukáš 
Maytner je nejen studentem podnikohospodářské fakulty na VŠE v Praze, ale 
především je jednatelem eventové agentury NEWAY. 


